
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul Rydultowska 2 

Protokół  Nr 18/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 25 lutego 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydultowskiej 7. 

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 14 radnych. Nieobecna radna 

Agnieszka Pytlik. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 

Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych 

słowami: „Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym otwieram Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 

14 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz 

zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 stycznia 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 

i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

8. Informacja o zatrudnieniu w Urzędzie Gminy oraz pozostałych jednostkach 

organizacyjnych. 
9. Działalność  Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej w Gminie Gaszowice. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
b) podjęcie uchwały w sprawie ustalania ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub 

innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

c) podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub 

innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno — wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część  roku; 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Rybnickiemu w roku 

2016; 
e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

f) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
13. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi 
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bądź  propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. 

Wójt wniósł  o zmianę  w porządku obrad polegającą  na rozszerzeniu punktu „10. Rozpatrzenie 

projektów uchwał  i ich podjęcie" poprzez dodanie podpunktu g) w brzmieniu: „podjecie 

uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół  podstawowych 

i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gaszowice, do postępowania 

rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów". 

Nadmienił, iż  zmiana przepisów ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw 
z dnia 6 grudnia 2013 r. (tekst jednolity Dz. U. z 2014 r., poz. 7 ze zmianami) wprowadziła 

nowe zasady przyjęć  do publicznych szkół  podstawowych i publicznych gimnazjów. 

Kandydaci zamieszkali poza obwodem publicznej szkoły podstawowej lub publicznego 

gimnazjum mogą  być  przyjęci do klasy pierwszej po przeprowadzeniu postępowania 

rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa lub dane publiczne gimnazjum 

nadal dysponuje wolnymi miejscami. W postępowaniu rekrutacyjnym są  brane pod uwagę  

kryteria określone przez organ prowadzący, z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej 

realizacji potrzeb dziecka i jego rodziny oraz lokalnych potrzeb społecznych, oraz może być  

brane pod uwagę  kryterium dochodu na osobę  w rodzinie kandydata. 

Poczynając od rekrutacji na rok szkolny 2016/2017 zadania organu prowadzącego 

w powyższym zakresie dla gimnazjum i szkół  podstawowych prowadzonych przez Gminę  

Gaszowice należą  do kompetencji Rady Gminy. W ubiegłym roku kryteria wraz z punktacją  

na mocy przepisów przejściowych ustalali dyrektorzy tych szkół. 

Poinformował  również, że projekt uchwały został  przedstawiony do konsultacji w okresie od 

19.02 do 24.02, ponadto został  przedstawiony podczas posiedzeń  komisji stałych, do którego 

uwag nie wniesiono. W wyniku przeprowadzonych konsultacji nie wniesiono uwag, opinii do 
przedmiotowego projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  do radnych czy są  pytania do przedstawionego 

wniosku przez Pana Wójta, nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. W związku 

z powyższym Przewodniczący Rady poddał  wniosek o zmianę  porządku obrad pod 

głosowanie, które przebiegało następująco: 

Głosowanie:  
- 14 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się". 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę  porządku obrad został  przyjęty 

jednogłośnie. W związku z powyższym porządek obrad został  rozszerzony w punkcie 10 

o podpunkt g) i przedstawia się  następująco: 
„10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
b) podjęcie uchwały w sprawie ustalania ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub 

innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 
c) podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub 
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innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno — wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część  roku; 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Rybnickiemu w roku 

2016; 
e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

f) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
g) podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół  

podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gaszowice, 

do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych 

szkół, oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów". 

Nie wniesiono uwag i przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 stycznia 2016 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail 

oraz był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli 

możliwość  zapoznania się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Ilona Slclarek, 

Barbara Watoła, Rafał  Zdziebczok, Jerzy Kawulok, Krzysztof Lorek, Andrzej Cieślok, 

Szymon Korbel, Ewa Biernacka, Agnieszka Pytlik, Piotr Górecki, Tadeusz Korecki. Ponadto 

protokół  czytał  Pan Wójt. 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  

uwagi do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści i jest zgodny z przebiegiem obrad, 

po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod głosowanie. Protokół  przyjęto 

w głosowaniu: 
Głosowanie:  
- 14 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie od 29 stycznia 2016 r. do 

25 lutego 2016 r. następującej treści: 
„1. 29 stycznia uczestniczyłem w Dniu Otwartym Gimnazjum w Piecach; 

2. W dniach od 1 lutego do 5 lutego odbyły się  we wszystkich sołectwach Gminy Gaszowice 

zebrania wiejskie, na których zostały przedstawione sprawozdania sołtysów i rad sołeckich za 

rok 2015, planowane inwestycje w roku 2016 oraz bieżące sprawy mieszkańców; 

3. 7 lutego uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczo-Wyborczym OSP 

w Gaszowicach; 
4. 9 lutego uczestniczyłem w ostatkach „śledź" zorganizowanych przez radnych sołectwa 

Piece; 
5. 11 lutego odbyło się  kolejne spotkanie w Raciborzu w sprawie drogi Pszczyna — Racibórz; 

6. 12 lutego w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach odbyły się  konsultacje społeczne 

rybnickich policjantów z przedstawicielami urzędu i mieszkańcami gminy dotyczące prac nad 

krajową  mapą  zagrożeń, a w szczególności mapy zagrożeń  dla Rybnika i Powiatu 

Rybnickiego; 
7. 13 lutego odbyło się  Walne Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze OSP Czernica 

w spotkaniu uczestniczył  Pan Zbigniew Goworowski; 
8. 17 lutego uczestniczyłem w spotkaniu seniorów sołectwa Czernica; 

9. 18 lutego wraz z Kierownikiem USC celebrowaliśmy 105 urodziny naszej najstarszej 
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mieszkanki Pani Józefy Pysznej z Gaszowic; 
10. 19 lutego podejmowałem delegację  z Gminy Świerklaniec; 

11. 20 lutego w Ośrodku Kultury i Sportu odbył  się  Halowy Turniej Piłki Nożnej o puchar 

Wójta Gminy; 
12. 21 lutego Pan Zbigniew Goworowski uczestniczył  w Walnym Zebraniu Sprawozdawczo 

-Wyborczym OSP Łuków Śl. 

13. 25 lutego w Raciborzu odbyło się  kolejne spotkanie w sprawie budowy drogi Pszczyna — 

Racibórz. 

Podpisałem: 
1. Zarządzenie w sprawie odwołania Dyrektora Ośrodka Kultury w Czernicy; 

2. Zarządzenie w sprawie powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania 

przetargowego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. Wyłonienie zarządcy 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą  Ośrodek Kultury w Czernicy; 

3. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla klubów sportowych w konkursie wniosków 

na realizację  zadań  z zakresu sportu i zawarcia z wybranymi podmiotami umów wsparcia 

realizacji poszczególnych zadań; 
4. Zarządzenie w sprawie zmiany instrukcji obiegu kontroli dokumentów fmansowo- 

księgowych w Urzędzie Gminy Gaszowice; 
5. Cztery zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

6. Cztery zarządzenia w sprawie konsultacji 4 projektów uchwal; 

7. Zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert na realizację  zadań  

publicznych w roku 2016; 
8. Zarządzenie w sprawie zaakceptowania sprawozdań  z wykonania zadań  publicznych 

realizowanych w roku 2015 przez organizacje pozarządowe; 

9. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla organizacji pozarządowych w otwartym 

konkursie ofert na realizację  zadań  publicznych w roku 2016 i zawarcia z wybranymi 

oferentami umów wsparcia; 
10. Zarządzenie w sprawie ustalenia harmonogramu czynności w postępowaniu 

rekrutacyjnym oraz postępowaniu uzupełniającym na rok szkolny 2016/2017 do przedszkoli 

i zespołu szkolno - przedszkolnego prowadzonych przez Gminę  Gaszowice; 

11. Zarządzenie w sprawie powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania przetargowego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej ul. Sobieskiego w Czernicy wraz z budową  oświetlenia 

ulicznego"; 
12. Zarządzenie w sprawie powołania komisji rekrutacyjnej". 

Następie Wójt zwrócił  się  do pani Sekretarz o przedstawienie informacji o przeprowadzanych 

przetargach w okresie międzysesyjnym tj. od 29.01.2016 r. do dnia 25.02.2016 r. 

Pani sekretarz przedstawiła informacje następującej treści: „W dniu 10.02.2016 r. odbyło się  
otwarcie ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego dla zadania pn. 

Wyłonienie zarządcy samorządowej instytucji kultury pod nazwą  Ośrodek Kultury 

w Czernicy. 

.1.-■1ULli11V 

Lp. 

11C131-WUJ pr, •.-72 ,./7...7 • 

Nazwa wykonawcy Adres wykonawcy  Cena brutto  

1 SDL Spichlerz 
ul. Wolności 58 
44-282 Czernica 

180 000,00 zł  

Oferta została wybrana do realizacji zamówienia.  
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, do 
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przedstawionego sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 

Radny Andrzej Cieślok zapytał  odnośnie bieżących informacji ze spotkań  w sprawie 

projektu drogi „Pszczyna-Racibórz". 
Wójt udzielił  informacji, że do dnia 26 lutego 2016 r. Firma opracowująca dokumentacje 

projektową  winna złożyć  do RDOŚ  poprawki do raportu oddziaływania na środowisko 

dotyczące rozwiązań  związanych z ochroną  środowiska. Do końca kwietnia br. RDOŚ  

powinien wydać  decyzję  środowiskową, jednakże termin ten może zostać  przedłużony. 

Radny Damian Krauze zapytał  na jaki okres została zawarta umowa ze Stowarzyszeniem 

Spichlerz tj. zarządcą  samorządowej instytucji kultury pod nazwą  Ośrodek Kultury 

w Czernicy. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że na 3 lata. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 22 lutego 2016 r. o godzinie 15.00 w sali 

narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Kontrola realizacji inwestycji z uwzględnieniem kosztów — boisko wielofunkcyjne przy 

Szkole Podstawowej w Gaszowicach. 
2. Analiza materiałów na sesję. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 

wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — 

Jerzy Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 

19 lutego 2016 r. o godzinie 14.00 w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Sprawozdanie z funkcjonowania instytucji kultury działających na terenie Gminy 

Gaszowice za rok 2015 i plany na rok 2016 z uwzględnieniem opracowania własnego 

projektu i skorzystania z funduszy zewnętrznych (Ośrodek Kultury i Sportu 

w Gaszowicach, Ośrodek Kultury w Czernicy, Gminna Biblioteka Publiczna 

w Gaszowicach) 
- objazd instytucji kultury 
2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. 

Radna Ewa Biernacka w związku z przedstawionym sprawozdaniem przez 

Przewodniczącego Komisji Oświaty zapytała, czy kultura w naszej gminie jest na tak niskim 

poziomie. W odpowiedzi Przewodniczący Komisji podał  przykład, że jeżeli OKiS organizuje 

4 imprezy w roku a 15 wycieczek to chyba nie jest to w porządku, stwierdzając jednocześnie, 

że Stowarzyszenia działające na terenie gminy organizują  więcej imprez, co jest także 

zadaniem ośrodków kultury. Radna Ewa Biernacka stwierdziła, że organizacja wycieczek 

turystycznych w kraju czy za granicą  też  jest pewną  formą  życia kulturalnego 

organizowanego dla mieszkańców naszej gminy. 
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Ponadto sołtys sołectwa Gaszowice Czesław Kasperzec odniósł  się  do sprawozdania -

wyrażając niezadowolenie odnośnie zapisów w protokole z posiedzenia komisji, stwierdzając, 

że stanowisko komisji jest niesprawiedliwe, a stwierdzenia, że „nic się  nie robi w ośrodkach 

kultury są  bardzo krzywdzące" w stosunku do osób, które angażują  się  w różnego rodzaju 

prace na obydwu obiektach i wykonują  je bardzo często społecznie. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 

23 lutego 2016 r. o godzinie 13.30 w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Omówienie współpracy ze Stowarzyszeniem Lyskor oraz Stowarzyszeniem Gmin 
Dorzecza Górnej Odry — Euroregion Silesia. 
2. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja o zatrudnieniu w Urzędzie Gminy oraz pozostałych jednostkach 

organizacyjnych. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że zbiorczą  informację  na temat zatrudnienia w Urzędzie 

Gminy oraz w pozostałych jednostkach organizacyjnych radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na sesję. Ponadto informacja została przedstawiona przez Panią  Sekretarz 

podczas posiedzeń  komisji. Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś  z radnych wnosi uwagi 

w tym temacie. Do informacji nie wniesiono uwag. 

9. Działalność  Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej w Gminie Gaszowice. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 

z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat 

był  omawiany podczas posiedzeń  komisji. Ponadto na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, 

Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży obecny był  Prezes Stowarzyszenia Sumina na Rzecz 

Odnowy Górnego Śląska, który szerzej przedstawił  działalność  w roku poprzednim Świetlicy 

Profilaktyczno-Integracyjnej wraz z filiami. Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, 

czy ktoś  wnosi jakieś  uwagi, bądź  ma pytania w tym temacie. Nikt nie zabrał  głosu, nie 

wniesiono uwag. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
Przewodniczący Rady poinformował, projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

O — głos „przeciw", 
0 — głosów „wstrzymujących się". 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.18.93.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalania ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub 

innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

Przewodniczący Rady poinformował, projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.18.94.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie ustalania ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, 

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część  roku; 

Przewodniczący Rady poinformował, projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.18.95.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych 

jedynie przez część  roku - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Rybnickiemu w roku 

2016; 
Przewodniczący Rady poinformował, projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

7 



Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.18.96.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Rybnickiemu w roku 2016 - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.18.97.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

f) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.18.98.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

g) podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół  
podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gaszowice, do 

postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach 

komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 
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0 — głos „przeciw", 
0 — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.18.99.2016 RADY GMINY GASZOW10E z dnia 25 lutego 

2016 r. w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół  podstawowych 

i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gaszowice, do postępowania 

rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół, oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady podał  do wiadomości, że: 

- kolejna sesja odbędzie się  w dniu 31.03.2016 r. — godz. 16.00 - sala Ośrodka Kultury 

i Sportu w Gaszowicach. 
- harmonogram dyżurów radnych na miesiąc marzec i kwiecień  przedstawia się  następująco: 

Marzec 2016  
7 marzec — Szymon Korbel 
14 marzec — Jerzy Kawulok 
21 marzec — Piotr Górecki 
Kwiecień  2016  
4 kwiecień  — Marek Masarczyk 
11 kwiecień  — Mieczysław Szymik 
18 kwiecień  — Damian Krauze 
25 kwiecień  — Tadeusz Korecki 
- do końca kwietnia należy złożyć  oświadczenia majątkowe wraz z kopią  zeznania 

podatkowego za rok 2015 w dwóch egzemplarzach. Druki oświadczeń  radni otrzymali. 

Pozostałe sprawy: 
Przewodniczący Rady poinformował, że wspólnie z radnymi ze Szczerbic oraz radnym 
powiatowym Andrzejem Paulusem w dniu 23 lutego 2016 r. zorganizowali spotkanie 
z ekspertami na temat: Czystego, ekologicznego i ekonomicznego spalania węgla 

w kotłowniach domowych. Spotkanie odbyło się  o godzinie 18.00 w Sali Sportowej Szkoły 

Podstawowej w Szczerbicach. Zaproponował, aby w pozostałych sołectwach również  

zorganizowano spotkanie, gdyż  eksperci przedstawiają  metodę  tzw. „górne rozpalanie pieca", 

która pozwala na znaczne ograniczenie dymienia powstającego przy spalaniu węgla w starych 

kotłach co jest znacznie mniej uciążliwe dla środowiska, ponieważ  ogranicza się  dymienie 

i wydalanie szkodliwych substancji powstających przy spalaniu. 

Podał  do wiadomości, ze wzorem lat poprzednich również  w tym roku odbędzie się  

Powiatowy Turniej Siatkówki, zachęcając radnych do gry. 

Poruszył  temat postanowień  jakie zostały wystosowane z Urzędu Gminy do mieszkańców 

w związku ze zmianami w ewidencji gruntów wprowadzonymi przez Starostwo Powiatowe 
w Rybniku, które jego zdaniem były nieczytelne, stwierdził, iż  wystarczyło do postanowień  

dołączyć  pismo przewodnie z informacją  wyjaśniającą. 

Bieżąca korespondencja  
- w dniu 5.02.2016 r. jako Przewodniczący Rady wystosowałem pismo do Nadleśnictwa 

w Rybniku następującej treści: 
„Zwracam się  z prośbą  o rozpatrzenie możliwości uporządkowania (wysypania tłuczniem) 

skrzyżowania bezpośrednio za wiaduktem kolejowym w Szczerbicach (ul. Jerozolimska), 
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ponieważ  według informacji Nadleśnictwo administruje tymi drogami. 

Informuję, iż  na tym terenie w czasie jakichkolwiek opadów (deszcz, śnieg) tworzą  się  liczne 

kałuże oraz występuje błoto, a korzystają  z tego miejsca między innymi mieszkańcy gmin 

powiatu rybnickiego w celach rekreacyjnych (jazda na rowerze, bieganie, Nordic Walking). 

Pragnę  nadmienić, że wiele osób aktywnie spędzających wolny czas w tym rejonie 

interweniuje w zakresie uporządkowania tego terenu. Proszę  o pozytywne rozpatrzenie 

niniejszej prośby". 
W dniu 19 lutego 2016 r. na przedmiotowe pismo do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęła 

odpowiedź  od PGL LP Nadleśnictwo Rybnik z informacją, że droga Szczerbice-Zwonowice, 

w tym rejon skrzyżowania za wiaduktem kolejowym przy ul. Jerozolimskiej w Szczerbicach, 

nie znajduje się  w zarządzie Nadleśnictwa Rybnik. Przedmiotowy przejazd posiada status 
drogi publicznej. Nasza jednostka nie prowadzi wywozu drewna w kierunku Szczerbic, 

ponieważ  transport gospodarczy drogami leśnymi jest ukierunkowany do drogi Zwonowice-

Sumina. Przewodniczący podsumowując ten temat wyraził  swoje niezadowolenie z powodu 

wprowadzania w błąd (podanie nieprawdziwych danych) przez pracowników Urzędu Gminy 

Gaszowice. 

- wpłynęło zaproszenie z Archidiecezji Katowickiej na „Dni Skupienia" dla samorządowców, 

które odbędą  się  dnia 19 marca 2016 r. (tj. sobota przed niedzielą  palmową  - początek o godz. 

10.00); 

- wpłynęło pismo adresowane do Wójta i Przewodniczącego Rady dotyczące złożenia 

oświadczeń  majątkowych w terminie do dnia 30 kwietnia 2016 r. według stanu na dzień  

31.12.2015 roku. 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce zostało złożone Oświadczenie 

Stowarzyszenia Ruch Wspierania Inicjatyw Społecznych — U'RWIS, po czym odczytał  jego 

treść. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 24 lutego 2016 r. wpłynęło pismo 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach zawiadamiające, że uchwałą  Nr 72/IV/2016 

z dnia 18 lutego 2016 r, zostało wszczęte postępowanie nadzorcze wobec Uchwały Nr OG-

BR.0007.17.92.2016 Rady Gminy Gaszowice dnia 28 stycznia 2016 r. w sprawie zasad, trybu 
udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej osobom fizycznym ze środków budżetu 

Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze 

środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia i naruszania wymogów 

korzystania ze środowiska. Przedmiotowa uchwała będzie badana na posiedzeniu Kolegium 
RIO w Katowicach w dniu 03.03.2016 r. o godz. 10.00. Wójt nadmienił, że Pani Karina 

Stępień  zajmuje się  tą  sprawą. 
Przewodniczący Rady podał  również  do wiadomości Rady, iż  pismem Nr WA-4202/53/2016 

z dnia 22 stycznia 2016 r. przekazana została Uchwala III Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach Nr 4200/III/36/2016 w sprawie opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Gminy Gaszowice wynikającej z planowanych i zaciągniętych 

zobowiązań. Została wydana pozytywna opinia, w której „Skład Orzekający uznał, że 

planowana kwota długu, w okresie objętym prognozą, kształtuje się  na poziomie 

zapewniającym przestrzeganie obowiązujących przepisów prawnych regulujących 

dopuszczalny poziom zadłużenia jednostki samorządu terytorialnego. 
Korespondencja do wglądu w UG w siedzibie Rady 

Radna Barbara Watoła odniosła się  do wypowiedzi Sołtysa Gaszowic stwierdzając, że źle 

zrozumiał  intencje protokołu z posiedzenia komisji, informując, że stanowisko Komisji 
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dotyczyło jedynie odniesienia się  do formy przedstawionych sprawozdań  i zawartych w nich 

nierzetelnych informacji. 

Radna Ewa Biernacka poruszyła temat rekrutacji dzieci do przedszkoli na terenie gminy 

Gaszowice na nowy rok szkolny 2016/2017. W związku z deklaracjami rodziców dzieci 6-cio 

letnich o pozostaniu w przedszkolach może zaistnieć  sytuacja braku miejsc dla wszystkich 

chętnych, a zwłaszcza dzieci 3 letnich. W związku z powyższym zaproponowała, aby 

rozważyć  ewentualną  możliwość  utworzenia dodatkowej grupy popołudniowej dla dzieci 4 i 3 

letnich rodziców niepracujących. Wójt udzielił  informacji, że temat ten jest znany i był  

wstępnie omawiany. Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Szkół  i Przedszkoli Zbigniew 

Goworowski dodał, że były prowadzone rozmowy w tym zakresie z dyrektorami placówek 

oświatowych, a konkretne decyzje w tym temacie zostaną  podjęte po zakończonym naborze 

tj. po dniu 31.03.2016 r. 

12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel w związku z podanymi informacjami o zmianie sposobu 

zarządzania instytucją  kultury tj. Ośrodka Kultury w Czernicy i wyłonieniem zarządcy 

w postępowaniu przetargowym zapytał  Wójta, kiedy zostały podjęte decyzje odnośnie zmian 

w sposobie zarządzania, gdyż  w ubiegłym roku Radzie zostały przedstawione projekty 

uchwał  w sprawie statutów ośrodków kultury działających w naszej gminie i na ten czas nie 

było konkretnych planów co do zmiany sposobu zarządzania w instytucjach kultury. Wójt 

odpowiedział, że „statuty należało zmienić  i tak jak radny powiedział  na tamten czas nie było 

planów, postanowiłem jednak przyglądać  się  pracy dwóch ośrodków kultury i doszedłem do 

wniosku, że ośrodki są  w stanie prężniej działać  wobec tego podjąłem decyzję  o zmianie 

sposobu zarządzania ośrodkiem kultury w Czernicy". 

13. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy 

Gaszowice. Sesja trwała do godziny 17.30. 

Protokołowała: 
/-/Anna Zimny 

PRZEWODNICZ CY RADY 

mgr Marek Wasa -czyk 
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